
ZÁPIS č. 4/2000 (103) 
ze zasedání Akademického senátu VUT konaného dne 29. února 2000 

v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 
 
Přítomni:   viz presenční listina (celkem 21 senátorů) 

Omluveni:  Kozák/FaME, Kříž/FP, Padyšák/FP, Kábelová/FCH, Balátě/FT, 
   Lukášková/FA 
 
Hosté:   rektor Vrbka, kvestor Černý, prorektor Kazelle 

děkan Ruller/FaVU, zast. tajemnice FaVU Forchtsamová 

 
PROGRAM:  
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT 
2. Projednání finančního hospodaření na FaVU v roce 1999 
3. Projednání a schvalování návrhu členů nové Vědecké rady VUT  
4. Projednání Směrnice  kvestora č. 15/2000 – vyjádření členů EK AS VUT 
5. Projednání návrhu řešení EK AS VUT na stanovování výše příplatků členům AS VUT 

a AS fakult 
6. Určení zástupce AS VUT do Stavební komise VUT 
7. Kontrola vnitřních předpisů fakult VUT 
8. Doplnění členů ekonomické komise AS VUT 
9. Různé 
 
Program AS VUT byl doplněn o schválení nového člena ekonomické komise AS VUT (viz 
bod 8). 
 
 
Ad 1) Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT 
Zápis z minulého zasedání AS VUT byl schválen bez připomínek.  
 
Ad 2) Projednání finančního hospodaření na FaVU v roce 1999 
Zasedání ekonomické komise AS VUT se uskutečnila ve dnech 15. a 22. února 2000. Na 
těchto dvou jednáních byly projednány body č. 2, 4, 5 a 6 dnešního programu. Předseda eko-
nomické komise Ing. Kozák zpracoval na základě výsledku jednání „Doporučení EK AS 
VUT“, které bylo členům AS VUT rozesláno E-mailem dne 23. února 2000.  
Dne 22. února se jednání ekonomické komise zúčastnili také kvestor Černý, vedoucí EO rek-
torátu Ing. Kačerovská a děkan FaVU Ruller se zastupující tajemnicí Mgr. Forchtsamovou. 
Jednání se rovněž zúčastnila Doc. Münsterová, která předložila členům ekonomické komise 
a kvestorovi k projednání materiály z Rady vysokých škol, týkající se tvorby rozpočtů VŠ.  
Vzhledem k nepřítomnosti předsedy ekonomické komise AS VUT Ing. Kozáka na dnešním 
zasedání byl pověřen přednesením zprávy z jednání  Doc. Podroužek.   
Ekonomická komise AS VUT potvrdila ztrátu FaVU ve výši 1,59 mil. Kč a shodla se na tom, 
že tuto ztrátu není možné FaVU odpustit, neboť by byly poškozeny ostatní součásti VUT, 
které měly kladný hospodářský výsledek. Doporučuje proto přijmout tato opatření: 
1. Od počátku roku 2000 zvýšit ze strany oddělení kvestora dozor nad FaVU. Opatření mo-

hou být uvolňována, pokud přístup FaVU bude korektní. 
2. FaVU sestaví pro rok 2000 reálný rozpočet (kontrola oddělením kvestora). 
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3. V případě přečerpávání rozpočtu v průběhu roku 2000 zavést pro FaVU "vázané přidělo-
vání prostředků" (zákon 111/98, § 24, odst. 1, písm. g): nakládání s přidělenými prostřed-
ky - v případě nekázně prostředky nepřidělit). 

4. Ztrátu 1,59 mil Kč bude FaVU rovnoměrně splácet 5 let a tato položka bude zahrnuta do 
rozpočtu FaVU (bezúročně). 

Ekonomická komise doporučuje FaVU, aby v Radě vysokých škol spolu s ostatními umělec-
kými fakultami prosazovala zvýšení koeficientu. Vlastní doplňková činnost FaVU se asi 
v rozpočtu 2000 ještě výrazně neprojeví. 

Předseda AS VUT Doc. Zbořil požádal děkana Rullera o vyjádření k výše uvedenému návrhu. 
Děkan Ruller sdělil senátorům, že v loňském roce byla finanční situace v hospodaření na Fa-
VU velmi komplikovaná. Fakulta považuje špatný výsledek jejich hospodaření mimo jiné i za 
důsledek nešťastného vztahu mezi fakultou a bývalým vedením VUT a odchodu tajemníka 
fakulty v průběhu roku. Dle názoru děkana Rullera asi 400 tis. Kč ztráta vznikla chybou ta-
jemníka, částka asi 1 mil. Kč na vrub fakulty je prokazatelná. Děkan Ruller navrhl řešení, 
které by rozdělilo tuto částku na dvě poloviny – jedna polovina bude uhrazena fakultou jako 
dluh, druhou polovinu navrhuje fakultě odpustit - s přihlédnutím k velmi složité situaci v mi-
nulém roce. Na závěr děkan Ruller připomenul, že FaVU jako umělecká fakulta by měla do-
stávat finance s vyšším koeficientem, podobným jaký mají umělecké vysoké školy.  

DISKUSE: 
Následovala diskuse členů AS VUT. Dr. Popela zdůraznil, že návrh ekonomické komise ne-
obsahuje žádné sankce, tyto jsou plně v kompetenci rektora. Návrh se týká pouze opatření 
k udržení finanční kázně fakulty jako důsledku hospodaření v minulém roce. Ekonomická 
komise se domnívá, že pokud by FaVU byla finanční ztráta odpuštěna, může i na jiných fa-
kultách vzniknout dojem, že mohou hospodařit se ztrátou. Důležité je, aby FaVU zpracovala 
objektivní sestavení rozpočtu, což je předpoklad vyrovnaného hospodaření. Dr. Popela dopo-
ručuje, aby byl zvážen požadavek fakulty na zvýšení koeficientu, který je třeba řešit na úrovni 
MŠMT, ČKR a RVŠ.  
Doc. Zbořil vznesl námitku k vyjádření děkana, že příčinou ztrátového hospodaření FaVU 
byly špatné vztahy mezi fakultou a bývalým vedením VUT.  
Doc. Münsterová vznesla dotaz na kvestora, zda byly na základě jeho jednání se zástupci Fa-
VU upraveny některé položky v tabulkách, které předložil kvestor členům ekonomické komi-
se před minulým zasedáním AS VUT a v nichž byly některé údaje zástupci FaVU na minulém 
zasedání AS VUT  rozporovány. Kvestor odpověděl, že mezi rektorátem a fakultou byly roz-
pory vzájemně vysvětleny a členům ekonomické komise byla dne 16. února rozeslána E-
mailem Analýza hospodaření FaVU v roce 1999, zpracovaná kvestorem a EO rektorátu. Tato 
analýza se v ničem neliší s výsledky hospodaření FaVU, které předložil kvestor členům eko-
nomické komise před minulým zasedáním AS VUT a věrně zobrazuje výsledek hospodaření 
FaVU v roce 1999. Na jednání ekonomické komise dne 22. února kvestor pro úplnost předlo-
žil také  kopie účetních dokladů.  
Doc. Münsterová poděkovala kvestorovi za informaci a zdůraznila, že FaVU byla bývalým 
vedením VUT i na několika zasedáních AS VUT v roce 1999 dostatečně a s předstihem varo-
vána, že svůj rozpočet překročí. Nedoporučuje odpuštění dluhu, neboť není zatím žádná záru-
ka, že hospodaření FaVU se bude v budoucnosti vyvíjet lépe. Ekonomická komise dle jejího 
názoru postupovala ohleduplně v tom, že půjčku považuje za bezúročnou a její splácení roz-
vrhla na 5 roků, což znamená, že roční splátky budou pro FaVU únosné. Kromě toho je mož-
no na základě budoucích zkušeností z hospodaření FaVU eventuelně změnit postoj k zůstatku 
dluhu. Jako místopředsedkyně RVŠ se pokusí udělat všechno pro navýšení koeficientu pro 
FaVU, upozorňuje však na to, že situace bude velmi těžká. Vysoké školy uměleckého typu 
pociťují nedostatek finančních prostředků a argumentují, že mají nízký koeficient. Budou se 
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zřejmě bránit, protože pokud by do samostatných VŠ uměleckého typu byly zahrnuty 
i umělecké fakulty, které jsou součástmi vysokých škol jiného zaměření (např. také UJEP Ústí 
nad Labem, UP Olomouc), celkové finanční prostředky přidělované uměleckým vysokým 
školám by se tím zřejmě ještě snížily.  
Rektor Vrbka předložil členům AS VUT svůj písemný návrh na řešení úhrady ztráty v hospo-
daření FaVU za rok 1999, zpracovaný v souladu s vyjádřením ekonomické komise AS VUT, 
a přednesl k němu doplňující referát. Dle jeho názoru k tomu, aby VUT fungovalo jako celek 
je třeba, aby hospodaření všech jeho součástí bylo jasné  a vyrovnané. Návrh byl projednán na 
vedení VUT a neobsahuje vůči FaVU žádné sankce. 
Dále pokračovala diskuse členů AS VUT o tom, zda budou o návrzích, předložených ekono-
mickou komisí a rektorem Vrbkou, hlasovat na dnešním zasedání nebo až na zasedání příštím. 
Předseda legislativní komise Mgr. Božek navrhl hlasovat již na dnešním zasedání, neboť ná-
vrh rektora Vrbky vychází z návrhu ekonomické komise, pouze jej doplňuje o konkrétní řeše-
ní. Dr. Popela doporučil hlasovat až na zasedání příštím, protože dle jeho názoru je nutné ně-
které body návrhu rektora Vrbky prodiskutovat s ekonomickou komisí.  
Ing. Mašek vznesl dotaz, zda FaVU již zpracovala výroční zprávu o hospodaření za rok 1999 
a zda byla předložena AS FaVU k projednání. Schvalování rozpočtu a výsledku hospodaření 
fakulty patří k základním povinnostem senátu fakulty, které vychází ze zákona. Děkan Ruller 
sdělil, že AS FaVU zasedal minulý týden a byl s celou situací seznámen. Ing. Mašek upozor-
nil děkana, že se jeho připomínka netýkala pouze současné situace v hospodaření FaVU, ale 
činnosti akademického senátu fakulty jako takové. 
 Doc. Zbořil sdělil, že požádal předsedu ekonomické komise AS FaVU, kterým je předseda 
AS FaVU PhDr. Liška, o předložení platného, t.j.  akademickým senátem FaVU schváleného 
znění rozdělených finančních prostředků FaVU pro rok 1999 - to doposud předloženo nebylo.  

Závěr: 
Akademický senát VUT doporučil projednat návrh rektora Vrbky se členy ekonomické komi-
se AS VUT za účasti děkana FaVU Rullera. Na základě připomínek, vznesených na společ-
ném zasedání, bude Akademickému senátu VUT předloženo upravené znění návrhu, které 
bude co nejdříve rozesláno všem senátorům tak, aby mohlo být projednáno na příštím zasedá-
ní AS VUT. Fakulta předloží platné znění rozdělených finančních prostředků FaVU, schvále-
ných AS FaVU pro rok 1999.  
 
 
Ad 3) Projednání a schválení návrhu členů nové Vědecké rady VUT  
Na minulém zasedání předložil rektor Vrbka členům AS VUT písemný návrh složení nové 
Vědecké rady VUT. Vzhledem k závažnosti projednávání předloženého návrhu, aby nemohlo 
být nikým zpochybněno, rozhodli se členové AS VUT pro tajné hlasování.  
Všichni přítomní senátoři obdrželi hlasovací lístky, které obsahovaly jmenovitý seznam navr-
žených členů VR VUT. Svůj případný nesouhlas mohli senátoři vyjádřit vyškrtnutím přísluš-
ného člena ze seznamu.  
Skrutátory byli zvoleni Marie Kubíčková a Tomáš Konečný, kteří provedli kontrolu hlasova-
cích lístků a seznámili členy AS VUT s výsledkem hlasování. Ze všech 21 odevzdaných hla-
sovacích lístků byli vyškrtnuti pouze 1x Ing. Jiří Pánek, CSc. (ORGREZ SC, a.s.) a 1x Doc. 
PhDr. Milan Uhde (JAMU v Brně).  
 
UAS 1 
Akademický senát VUT schválil předložený návrh rektora na složení Vědecké rady VUT 
v Brně pro funkční období od 1. 2. 2000 do 31. 1. 2003. 
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Ad 4) Projednání Směrnice  kvestora č. 15/2000 – vyjádření členů EK AS VUT 
Členům AS VUT bylo rozesláno dne 24. února 2000 poslední znění Směrnice kvestora 
č. 15/2000, upravené na základě projednání v ekonomické komisi ve dnech 15. a 22. února. 
Ekonomická komise souhlasí s tímto zněním směrnice (viz „Doporučení EK AS VUT“). Doc. 
Podroužek podrobně referoval o změnách, které byly ve směrnici provedeny oproti předchozí 
verzi. K předložené směrnici vznesl na dnešním zasedání připomínky Doc. Materna. Vzhle-
dem k tomu, že šlo o připomínky formálního rázu, byly kvestorem Černým akceptovány. 
Dr. Popela upozornil, že směrnice zahrnuje povinnost předkládat s návrhem rozpočtu před-
běžný harmonogram uzávěrkových prací a v předstihu tak informovat akademickou obec. 
Obdobný požadavek může být vznesen akademickými senáty na tajemníky fakult.  
Na závěr členové AS VUT konstatovali, že vypracováním Směrnice kvestora č. 15/2000 bylo 
splněno usnesení UAS 2 ze zasedání AS VUT č. 10 ze dne 18. 5. 1999.  
 
 
Ad 5) Projednání návrhu řešení EK AS VUT na stanovování výše příplatků  
          členům AS VUT a AS fakult 
Ekonomická komise projednala návrh předloženého dodatku Mzdového předpisu VUT v Brně  
a souhlasí s jeho zněním spolu s návrhem změn, uvedených v "Doporučení EK AS VUT".    
Doc. Podroužek přednesl referát ke změnám, které doporučila ekonomická komise. 
Následovala dlouhá diskuse členů AS VUT ke stanovování výše příplatků členům AS VUT 
a AS fakult, ve které Doc. Novotný navrhl brát v úvahu při stanovování příplatků také činnost 
členů komisí akademických senátů. Mgr. Božek doporučil předpis nekomplikovat a činnost 
v komisích ocenit formou odměn. Kvestor Černý upozornil na skutečnost, že dodatky Mzdo-
vého předpisu musí být ze zákona projednány s Koordinační radou odborového svazu VUT.  
Po diskusi se členové AS VUT nakonec rozhodli hlasovat o předloženém návrhu spolu 
s úpravami navrženými ekonomickou komisí AS VUT na dnešním zasedání.  
Doc. Zbořil vznesl dotaz, kdo souhlasí s návrhem Dodatku č. 1 Mzdového předpisu spolu se 
změnami, navrženými ekonomickou komisí AS VUT?  
Hlasování: 
Pro – 17 hlasů 
Proti – 1 hlas 
Zdržel se hlasování – 3 hlasy  
Návrh byl schválen. 

UAS 2 
Akademický senát VUT schválil Dodatek č. 1 Mzdového předpisu VUT v Brně spolu s níže 
uvedenými změnami, navrženými ekonomickou komisí AS VUT: 
Bod 2 Dodatku č. 1: 
c) Základní příplatek členům AS fakult do 600 Kč/měsíc. O výši příplatku rozhoduje na zá-

kladě návrhu předsedy AS děkan. 
d) Příplatek předsedy AS fakult je dvojnásobek základního příplatku člena AS fakulty. 
e) Základní příplatek členům AS VUT do 600 Kč/měsíc. O výši příplatku rozhoduje na zá-

kladě návrhu předsedy AS rektor. 
f) Příplatek předsedy AS VUT je trojnásobek základního příplatku člena AS VUT. 
 
Na závěr členové AS VUT konstatovali, že studenti, jako právoplatní členové akademických 
senátů, by měli být za svoji činnost také odměňováni a to stejně jako akademičtí pracovníci; 
při realizaci doporučili využít Stipendijního řádu. Pověřili ekonomickou komisi AS VUT, aby 
v tomto smyslu zformulovala doporučení děkanům fakult s požadavkem o jejich spolupráci 
při realizaci tohoto návrhu.  
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Ad 6) Určení zástupce AS VUT do Stavební komise VUT 
Členové ekonomické komise na zasedání dne 22. února navrhli za členy Stavební komise 
VUT Doc. Maternu/FAST a studenta Bc. Padyšáka/FP. Z pléna AS VUT byl na dnešním za-
sedání podán návrh na Ing. arch. Ladislava Mohelníka/FA a studentská komora navrhla Marii 
Kubíčkovou/FAST. Členové AS VUT se rozhodli pro tajné hlasování, ve kterém hlasovali 
zvlášť akademičtí pracovníci a zvlášť studenti. 
Výsledek hlasování:  
Doc. Ing. Alois  Materna, CSc. -  9 hlasů  
Ing. arch. Ladislav  Mohelník  - 4 hlasy 
Marie Kubíčková - 7 hlasů 
Bc. Padyšák – žádný hlas 

UAS 3 
Komora akademických pracovníků zvolila za svého zástupce do Stavební komise VUT Doc. 
Ing. Aloise Maternu, CSc. a studentská komora zvolila jednomyslně za svoji zástupkyni do 
této komise Marii Kubíčkovou. 
 
 
Ad 7) Kontrola vnitřních předpisů fakult VUT 
!"Doc. Zbořil informoval senátory o svém návrhu dopisu předsedům AS fakult ve věci sti-

pendijních řádů, který předal prorektoru Dubovi k vyjádření. Prorektor Dub navrhl počkat 
s odesláním dopisu a doporučil provést úpravu Stipendijního řádu VUT ve smyslu vyme-
zení pásem prospěchového stipendia. Potom bude možné detailně řešit poskytování pro-
spěchových stipendií směrnicí děkana. Řešení bude konzultováno s MŠMT ČR 
a o výsledku jednání bude AS VUT informován.  

!"Doc. Münsterová vznesla dotaz na předsedu legislativní komise Mgr. Božka, jakým způ-
sobem postupovat u nedopracovaných vnitřních předpisů FaVU, neboť dle jejích informa-
cí fakulta nesouhlasí se změnou znění článků, kterou schválil AS VUT. Mgr. Božek od-
pověděl, že fakulty předkládají AS VUT pouze návrhy vnitřních předpisů, jejich konečné 
znění však schvaluje AS VUT, tzn., že vnitřní předpisy fakult vlastně vydává. Vnitřní 
předpis fakulty, schválený AS VUT, je platný.  

!"Doc. Zbořil požádal Mgr. Božka o provedení revize vnitřních předpisů fakult legislativní 
komisí AS VUT. Revize bude provedena do 30. června 2000 ve spolupráci s tajemnicí AS 
VUT Cardovou. 

 
 
Ad 8) Doplnění členů ekonomické komise AS VUT 
Z pléna AS VUT byl podán návrh na doplnění ekonomické komise AS VUT o zástupce FA 
Ing. arch. Mohelníka. Doc. Zbořil vznesl dotaz, kdo souhlasí se schválením Ing. arch. Mohel-
níka do funkce člena ekonomické komise AS VUT? 
Hlasování: 
Pro – 20 hlasů 
Zdržel se hlasování – 1 hlas 
Proti - 0 hlasů 
Návrh byl schválen. 

UAS 4 
Akademický senát VUT schválil Ing. arch. Ladislava Mohelníka do funkce člena ekonomické 
komise AS VUT. 
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Ad 9) Různé 
!"Ing. Mašek navrhl jako téma k diskusi čerpání tvůrčího volna zaměstnanců VUT dle čl. 35 

Statutu VUT a § 76 VŠ zákona. Dále podal návrh na vypracování směrnice nebo pravidel 
pro zařazování a výkon funkce vedoucích pracovníků (věkové hledisko odchod do starob-
ního důchodu, popř. jiné důvody), poněvadž žádný vnitřní předpis VUT tento problém ne-
řeší. Ing. Mašek požádal Doc. Zbořila, aby námět předložil vedení VUT k úvaze. Dr. Po-
pela vznesl dotaz na postup při sestavování konkursních komisí a na roli zástupců akade-
mických senátů v těchto komisích.  

!"Doc. Zbořil k námětu týkajícímu se tvůrčího volna zaměstnanců VUT sdělil, že při tvorbě 
Statutu VUT se legislativní komise AS VUT touto otázkou intenzivně zabývala, nedospě-
la však k žádnému závěru. Náměty vznesené Ing. Maškem a Dr. Popelou doporučil Doc. 
Zbořil prodiskutovat na některém příštím zasedání AS VUT jako samostatné body pro-
gramu. 

!"Ekonomická komise AS VUT projednala předložený návrh na prodej objektu Bratislavská 
24 a členové AS VUT byli v „Doporučení EK AS VUT“ seznámeni s  jejím stanoviskem. 
Senátoři budou při projednávání návrhu na příštím zasedání AS VUT seznámeni s doplňu-
jícími materiály Ústavu soudního inženýrství.  

!"Doc. Lhotáková vznesla dotaz, kdy se uskuteční společné zasedání předsedů AS fakult 
a AS VUT? Doc. Zbořil odpověděl, že schůzka se uskuteční na příštím zasedání AS VUT 
dne 21. března, předsedům AS fakult bude zasláno písemné pozvání.  

!"Členům AS VUT byla dne 24. února rozeslána E-mailem závěrečná zpráva o činnosti no-
vého AS VUT za období listopad až prosinec 1999 k připomínkování. Ze strany senátorů 
nebyly vzneseny žádné připomínky a zpráva tak byla AS VUT schválena. Zpráva bude 
vydána ve Výroční zprávě VUT za rok 1999. 

!"Doc. Podroužek seznámil členy AS VUT s materiály Rady vysokých škol, týkajícími se 
tvorby rozpočtu vysokých škol na rok 2000, které předložila Doc. Münsterová ekonomic-
ké komisi k projednání dne 22. února. Ekonomická komise doporučila třetí variantu c)B -1 
% +3 % (vyrovnání oproti r. 1999 normovanému na r. 2000 včetně kompenzace odpisů).  

!"Členové AS VUT diskutovali o otázce financování uměleckých vysokých škol. Doc. 
Münsterová požádala členy AS VUT, aby podpořili její návrh v Radě vysokých škol pro-
sazovat vyšší koeficient pro umělecké fakulty na vysokých školách jiného směru. Dle její-
ho názoru je finanční problém FaVU natolik vážný, aby se k němu vyjádřil senát školy. 
Dr. Popela sdělil svůj názor, že současné řešení financování uměleckých fakult jiných VŠ 
než uměleckých je nesystémové a vůči studijním programům těchto fakult má likvidační 
charakter. Senátoři pověřili zpracováním návrhu na usnesení Doc. Münsterovou a Doc. 
Podroužka. Návrh usnesení bude projednán na příštím zasedání AS VUT. 

!"Doc. Zbořil podal jako námět k diskusi definici akademického pracovníka v zákoně.  De-
finice by měla být více upřesněna, dle jeho názoru by měli být zaměstnanci považováni za 
akademické pracovníky nejméně při 50 % pracovním úvazku.  

!"Doc. Podroužek informoval o materiálu týkajícím se přípravy rozpočtu vysokých škol na 
rok 2000, který obdržel z titulu člena ekonomické komise RVŠ. V reakci na zjištěné ne-
srovnalosti v koeficientech studijních programů Dr. Popela navrhl, aby AS doporučil 
svým členům trvat na všech úrovních jejich působení, aby tzv. "expertní čísla" byla dopl-
něna vstupními daty a popisem metodiky výpočtu, případně konstatováním, že žádná me-
todika neexistuje. Dále požádal Doc. Novotného o sdělení, jak pokračuje příprava společ-
ného setkání AS VUT s akademickou obcí FaVU. 
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!"Doc. Novotný sdělil, že společné setkání AS VUT s akademickou obcí FaVU se může 
uskutečnit až před volbami do akademického senátu fakulty, jejichž termín zatím nebyl 
stanoven. V nejbližší době se uskuteční zasedání AS FaVU, na kterém bude termín no-
vých voleb vyhlášen. Datum společného setkání bude členům AS VUT co nejdříve ozná-
meno. 

 
  
 

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 21. března 2000 v 8:00 hodin 
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1, 

ZA ÚČASTI PŘEDSEDŮ AKADEMICKÝCH SENÁTŮ FAKULT VUT V BRNĚ. 
 

 
 
 
 
 
 

     Jaroslav Švec, v. r.                          Doc. Ing. František Zbořil, CSc., v. r. 
předseda studentské komory AS VUT             předseda AS VUT v Brně 

 
 
 
 
 
Zapsala: Jarmila Cardová 
 

 


